
Numrering av protokollen sker i obruten nummerföljd oavsett år, med början efter årsmötet 2018. 

 Sid 1/2

Protokoll nr 27, styrelsemöte 2023-03-27, Nyhamns Byförening 

Plats: Makrillvägen 19. 
Deltagare: Axel Bergenfelt, Paul Adam, Anne Avén, Sandra Andersson Sikberg, Ulrika Ingvarson och Bojan 
Kos. 
Anmält förhinder: Sverker Ingvarson. 

1. Ordförande Axel Bergenfelt öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
2. Anne Avén valdes till mötets sekreterare.

3. Restpunkter från föregående möte:
• Nya stelor. Axel har pratat med Johan Jolfson från Ornakärrs gård och om vädret tillåter kan de sättas 

upp under vecka 12. 
• Hjärtstartare. Axel kontaktar Arilds byalag för att fråga om deras upplägg och vilken del som 

kommunen är inblandad i.

4. Nyhamnsbladet.
• Uppslag till nya artiklar: Vi har tillräckligt många uppslag till artiklar, men visst utrymme för aktuella 

uppslag finns. T ex att det är nya ägare till Nyhamnsmacken och Läget.
• Distributionen: Intresse finns från tre olika klasser på Nyhamnsskolan:  Årskurs 5 (Maria Karlsens sons 

klass), klass 6 A (Sandras dotters klass) och årskurs 8 (Ulrikas sons klass). Ulrika och Sandra kollar med 
respektive klass. Beslut får tas senare.
Nästa utdelning skall göras under helgen 2-4 juni. Ersättningen är 2 000 kr per gång.

5. Hemsida o Facebook. Vi har ca 650 personer på FB som “gillar” oss (64% kvinnor, 35% män). 
Inget nytt att rapportera.

6. Nyhamns framtid.
• Byarådsmöte med kommunen. Anne redovisade i korthet vad som stod i protokollet från mötet den 31 

januari angående trafiken på väg 111 och 112. Trafikverket avvisar alla idéer som läggs fram från 
kommunen eller enskilda personer.
Finns det möjlighet att sätta upp en hastighetsradar i Nyhamn igen?
Från mötet den 1 mars har vi inte fått något protokoll ännu. Sandra och Anne deltog och då 
avhandlades Skånetrafikens tidtabeller.

• Byavandring. Nyhamn skall enligt uppgift ha ett sådant möte med kommunen under våren. Vi avvaktar 
tills kommunen kontaktar oss. Vilka frågor bör vi ta upp? Vi skall alla fundera på detta tills datum blir 
bestämt. 

• Diskuterades den ökade tillströmningen av trafik och turister i byn. Kanske kommunen borde hjälpa oss 
med ev. tångrensning på badstranden, eftersom man gör det i Viken? 

• Päronträd. Gurkodlaren Tomas Andersson har päronträd som skall tas bort och som vi kan få och 
plantera vid exempelvis bokskåpet. Inget beslut om när, och vem som fixar. 

• Utomhusbio. Sandra föreslog att vi skall arrangera filmvisning, förslagsvis i augusti när kvällarna blivit 
mörka och turisterna åkt hem. Bestämdes att Sandra tar fram fakta och kostnad för ett sådant 
arrangemang, som hon är villig att projektleda.

7. Stranden och bryggan.
• Bryggan “Pensionärstrappan” och stegarna har fixats av Anbulten och Axel tror de är klara att hämta. 

Axel har även bett dem om offert på vad det skulle kosta att byta ut nuvarande underrede av trä mot 
stål.

• Vresrosorna. Byföreningen har nu tecknat ett avtal med Länsstyrelsen angående skötseln av 
växtligheten på naturreservatet. Richard Åkesson (kommunekolog) och Daniel Åberg (Länsstyrelsen) har 
varit tillmötesgående. Vi skall göra en insats på våren och en på hösten.
Första insatsen gör vi  söndag den 2 april kl. 10.00 . Vi hoppas på god uppslutning.

• Simbana. Axel har förberett bojar med tamp. Någon extra flotte med hopptorn är inte aktuellt då det 
blir svårt att placera den på tillräckligt djupt vatten.






